
Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

sa 8. sjednice Upravnog vijeća Etnografskog muzeja u Zagrebu, održane 30.9.2014. 

godine u 14,00 h. 

P R I S U T N I 

Članovi Upravnog vijeća: 1. mr.sc. Zlatko Mileusnić, viši kustos, predsjednik Vijeća 

                                     2. Višnja Zgaga, prof. muzejska savjetnica,                                                                         

                                     3. Vinko Ivić, prof. muzejski savjetnik 

 

Osobe izvan Upravnog vijeća: 1. Damodar Frlan prof., ravnatelj  

                                            2. Katarina Burulic, tajnica  

 

Predsjednik Vijeća Z. Mileusnić otvara sjednicu i predlaže, a prisutni prihvaćaju sljedeći  

 

D n e v n i   r e d: 

 

1.  Usvajanje zapisnika sa 7. sjednice  Upravnog vijeća Muzeja, 

2.  Program rada Etnografskog muzeja za 2015. godinu,  

3.  Razno. 

 

                                                             1. 

 

Prihvaćen je zapisnik sa 7. sjednice Upravnog vijeća Muzeja. 

 

2. 

S obzirom da je Vijeće odobrilo dio Programa rada Muzeja za 2015. koji je dostavljen 

Ministarstvu kulture RH, ravnatelj obrazlaže drugi dio, koji je će se, uz prijavnice za 

Ministarstvo, dostaviti Gradskom uredu za obrazovanje, kulturu i sport Grada Zagreba. 

U Programu će se poseban naglasak staviti na potrebu nabave eksponata i 

konzervatorsko – preparatorskih radova na predmetima za novi stalni postav. 

Nakon kraće diskusije Program rada Etnografskog muzeja za 2015. godinu je prihvaćen.      

 

3. 

Nakon uvida u stanje čuvaonica tekstilnih zbirki u potkrovlju zgrade Etnografskog muzeja 

Upravno vijeće je konstatiralo da su usljed višegodišnjeg prokišnjavanja krova ugrožene 

gotovo sve zbirke smještene u tom prostoru, a pojedini predmeti izloženi su oštećenju. 

Posljedično, otežan je pristup predmetima, a dio zbirki je morao biti izmješten u 

izložbenu dvoranu. 

Upravno vijeće Etnografskog muzeja zaključilo je da se Gradskom uredu za obrazovanje, 

kulturu i sport Grada Zagreba ponovno uputi zahtjev za hitnu intervenciju popravka 

krova, kao i zahtjev za planiranje potpune obnove krova u 2015. godini.   

 

                                                               4. 

Razmatrajući planove Muzeja za obnovu stalnog postava i zgrade Muzeja, Vijeće je  

naglasilo već donijet zaključak na 3. sjednici 4.3.2014. da je u arhitektonskom i 

muzeološkom smislu Muzej nužno sagledati kao jednu cjelinu, tj. da je planiranom 

adaptacijom neophodno obuhvatiti cijelu zgradu odjednom, kako bi se izbjegli kasniji 

problemi, nelogičnosti i povečani troškovi etapnog ( po katovima) uređenja zgrade. 

 

Završeno u 15,15 sati. 

 

 

 

Zapisničarka                                                                    Predsjednik Upravnog vijeća 

 

Katarina Burulic                                               mr.sc. Zlatko Mileusnić, viši kustos, v. r. 


